

IOTC CIRCULAR 2016-068 / CIRCULAIRE CTOI 2016-068

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: CONCERNING THE FIFTEEN INDIAN FLAGGED VESSELS ON THE IOTC PROVISIONAL IUU VESSELS LIST

As permitted in Resolution 11/03 paragraph 14a, the Twentieth Session of the Indian Ocean Tuna Commission agreed that India shall provide the Executive Secretary with supplementary information, within 90 days of the meeting, to show that it has taken effective actions in response to the alleged IUU fishing activities with respect to the below listed vessels.

These vessels are, namely, BENAIHAH, BOSIN, CARMAL MATHA, DIGNAMOL 1, DIGNAMOL II, GREESHMA 1, KING JESUS, ST MARY'S NO.1, ST MARY'S NO.2, BEO HINGIS, JOSHVA, JOSHVA NO.1, SACRED HEART, VACHANAM and WISDOM.

In line with the procedures set out in Resolution 11/03 paragraphs 14b and 14c, I would like to provide CPCs with the supplementary information that India has submitted, and remind CPCs that they are required to notify the Secretary, within 30 days of this transmission, whether or not they support the above-mentioned vessels being included on the IOTC IUU Vessels List.

Madame/Monsieur,

OBJET: CONCERNANT LES QUINZE NAVIRES BATTANT PAVILON DE L'INDE SUR LA LISTE PROVISIOIRE DES NAVIRES INN

Comme il est permis par le paragraphe 14a de la résolution 11/03, la vingtième session de la Commission des thons de l'océan Indien a convenu que l'Inde devrait fournir au Secrétaire exécutif des renseignements complémentaires, dans les 90 jours suivant la réunion, pour montrer que l'Inde a pris des mesures efficaces en réponse aux activités de pêche présumées INN concernant les navires cités ci-dessous.

Ces navires sont: BENAIHAH, BOSIN, CARMAL MATHA, DIGNAMOL 1, DIGNAMOL II, GREESHMA 1, KING JESUS, ST MARY'S NO.1, ST MARY'S NO.2, BEO HINGIS, JOSHVA, JOSHVA NO.1, SACRED HEART, VACHANAM and WISDOM.

Conformément aux procédures énoncées dans les paragraphes 14b et 14c de la Résolution 11/03, je souhaite fournir aux CPC les informations complémentaires que l'Inde a soumis, et de rappeler les CPC qu'ils sont tenus de notifier au secrétariat, dans les 30 jours suivant cette transmission, si oui ou non ils soutiennent l'inclusion des navires mentionnés ci-dessus dans la liste des navires INN de la CTOI.

Yours sincerely / Cordialement



Executive Secretary (a. i) / Secrétaire exécutif (a. i)

Attachments / Pièces jointes:

- Communication from India / Communication de l'Inde

Distribution / Destinataires

IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales
Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

F.No.27016/09/2015-Fy(IC)
Government of India
Ministry of Agriculture and Farmers' Welfare
Department of Animal Husbandry, Dairying & Fisheries

Krishi Bhawan, New Delhi
Dated the 24th August, 2016

To,

The Executive Secretary,
Indian Ocean Tuna Commission (IOTC),
IOTC Secretariat, Le Chantier Mall (2nd floor)
PO Box 1011, Victoria Mahé - SEYCHELLES.
E.mail: secretariat@iotc.org.
Fax: +248 224 364

Subject: IUU listing of Indian vessels by IOTC – Action Taken Report - reg.

Sir,

I am directed to refer to the 20th Session of the Indian Ocean Tuna Commission held at La Reunion, France during 23-27 May, 2016. The Commission agreed that the following 15 vessels shall be kept on the IOTC Provisional IUU Vessels List, as per Resolution 11/03 para-14:

- | | |
|-------------------|-------------------|
| 1. BENAI AH | 9. ST MARY'S NO.2 |
| 2. BOSIN | 10. BEO HINGIS |
| 3. CARMAL MATHA | 11. JOSHVA |
| 4. DIGNAMOL I | 12. JOSHVA NO.1 |
| 5. DIGNAMOL II | 13. SACRED HEART |
| 6. GREESHMA I | 14. VACHANAM |
| 7. KING JESUS | 15. WISDOM |
| 8. ST MARY'S NO.1 | |

2. In this connection, it is informed that the matter has been taken up by this Department with the concerned authority, i.e., Government of Tamil Nadu to take appropriate action against the owners/operators of the said fishing vessels, and to furnish the action taken report in respect of these vessels.

3. The Government of Tamil Nadu vide their letter No.1079/FS-6/2015, dated 24.8.2016 has now informed about the action taken by them in respect of the following thirteen fishing boats registered in Tamil Nadu state:

1. BENAI AH
2. BOSIN
3. CARMAL MATHA
4. DIGNAMOL I
5. DIGNAMOL II
6. GREESHMA I
7. KING JESUS
8. ST MARY'S NO.1
9. ST MARY'S NO.2
10. JOSHVA
11. JOSHVA NO.1
12. SACRED HEART
13. WISDOM.

4. According to the action taken report submitted in respect of the above thirteen fishing boats, the Government of Tamil Nadu has further informed that the Authorized Officer / Assistant Director of Fisheries, Colachel has framed charges under *Section 5 and Section 6 – Sub-Section 6 (X) and 6(XII)* of the *Tamil Nadu Marine Fishing Regulation Act, 1983* against the boat owners, who carried out fishing in BIOT region and recommended the same to the Adjudicating Officer / Deputy Director of Fisheries, Kanyakumari, for further enquiry and to issue appropriate orders.

5. In continuation, the Adjudicating Officer / Deputy Director of Fisheries, Kanyakumari has made enquiries in respect of said thirteen boat owners and accordingly imposed a fine of INR 15,000 each to the seven boat owners, INR 30,000 against one boat owner and INR 50,000 each to five boat owners. In accordance with the orders issued by the Adjudicating Officer / Deputy Director of Fisheries, Kanyakumari, so far seven boat owners have paid the fine amount, which has been remitted in the Government account.

6. The remaining six boat owners neither appeared for personal enquiry nor remitted the fine amount imposed by the Adjudicating Officer / Deputy Director of Fisheries, Kanyakumari. The Authorized Officer / Assistant Director of Fisheries, Colachel has issued orders for impounding the said six boats, the owners of which have not paid the fine amount till date. In addition, further expected action in cases of repeated violations would include suspension of fishing licenses and cancellation of their vessel registration.

7. A statement showing the details of the action taken against the said thirteen fishing boat is enclosed herewith. Besides, the Government of Tamil Nadu has conducted a campaign for awareness and sensitization of local fishermen for not indulging in such fishing activities which tantamount to IUU fishing.

8. In respect of the remaining two boats viz. BEO HINGIS and VACHANAM which are registered with Government of Kerala and Marine Products Export Development Authority (MPEDA) respectively, both the concerned authorities have been asked to take strict punitive action against the two said boats as per existing legal provisions. The action taken report with respect to these two boats shall be intimated to the IOTC in due course, upon receipt of the same from the concerned authorities.

9. It is reiterated that India is strongly against IUU fishing in any form and manner and is committed to take punitive action against violating vessels and their operators and also necessary preventive measures to deter IUU fishing activities within and outside its national jurisdiction. Accordingly, the concerned authorities have been requested to take appropriate punitive action against all such fishing boats engaged in acts of IUU fishing.

10. As regards the Indian vessels on the provisional list of IUU vessels, it is observed that these are not large sized industrial vessels but of intermediate size (c 15 m OAL). Moreover, they are not resource specific vessels capable of commercially targeting Tuna or Tuna like species covered under the management mandate of IOTC. However, such vessels are neither authorized nor encouraged by India to fish in BIOT waters or other waters beyond its national jurisdiction.

11. In view of the above action taken report, it is requested that the IOTC may consider de-listing of the above-mentioned 15 fishing vessels from the provisional IUU list.

Yours faithfully,


(I. A. Siddiqui)
Assistant Commissioner (Fisheries)

Copy to:

1. Principal Secretary (Fisheries), (Shri Gagandeep Singh Bedi), Govt of Tamil Nadu, AHD & Fisheries Department, Secretariat, Chennai- 600 009 (Fax No. 044-25672937)
2. Commissioner of Fisheries, (Dr Smt. Beela Rajesh), Dept. of Fisheries, Govt. of Tamil Nadu, Admin. Buildings, Teynampet, Chennai-600006 (Fax 044-243335585/24320791), E-mail:-tnfisheries@nic.in , coffisheries@gmail.com
3. Joint Secretary (EPMP), (Shri Santosh Sarangi), M/O Commerce, Dept. of Commerce, Room No. 241, Udyog Bhawan, New Delhi. Tel. 23061818
4. Joint Secretary (IOR), (Ms. Renu Pall), M/O External Affairs, South Block, New Delhi. Fax.011- 23014717

Annexure

ACTION TAKEN ON THE MECHANIZED FISHING BOATS CARRIED OUT ILLEGAL FISHING IN BIOT WATERS

S.No	Name of the Boat Owners & Reg. No	Name of the Boat	No. of crew	Date of Occurrence	Place of Occurrence	Date of Charge Sheet given by ADF, Colachel	1 st Summon issued Date	1st Summon Appeared or not	2nd Summon issued Date	2nd Summon Appeared or not	Remarks
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12
1	Thiru. Dicothan S/o.Mariyanipillai Punitha Thamos Street, Colachel TN2-FV-01662/2013	Dignamol -II	12	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c
2	Thiru. Titus S/o.Kastheen Thoothoorchinnathurai. IND-TN-15-MM-155	Greeshma	14	12.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c
3	Thiru. Peter S/o.Antonyadimai Punitha Thomas Nagar, Thoothoor. TN/15/MFB/597	St.Mary's II	13	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c
4	Thiru. Peter S/o.Antonyadimai Punitha Thomas Nagar, Thoothoor. TN2/FV/01644/12	St.Mary's I	17	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c
5	Thiru. Titus S/o.Sesaiyan Thoothoor IND-TN-15-MM-4086	Bosin	10	15.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c
6	Thiru. Selvathason S/o.Rajappan 16/46 A, Kalingarajapuram, Thoothoor IND-TN-15-MM-4598 TN2/FV/00353/07	Joshva I	12	11.05.2015	Diego Garcia	09.06.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c

7	Thiru. Selvathason S/o.Rajappan 16/46 A, Kalingarajapuram, Thoothoor.	Joshva		11.05.2015	Diego Garcia	09.06.2015	15.04.2016	Appeared	-	-	Rs.15,000/- fine imposed and amount remitted in Govt A/c
8	Thiru. Lawrance S/o.Vincent Eraviputhenthurai IND-TN-15-MM-395	Wisdom	12	09.10.2015	Diego Garcia	29.12.2015	15.04.2016	Not Appeared	18.05.2016	Appeared on 21.06.2016	Rs.30,000/- fine imposed on 21.06.2016. Impounding order issued by Assistant Director of Fisheries, Colachel
9	Thiru. Metlan S/o.Paniadimai St.Joseph Colony, Eraviputhenthurai IND-TN-15-MM-4874	Sacred Heart	11	09.10.2015	Diego Garcia	29.12.2015	15.04.2016	Not Appeared	18.05.2016	Not Appeared	Rs.50,000/- fine imposed on 21.06.2016. Impounding order issued by Assistant Director of Fisheries, Colachel
10	Thiru. Raju S/o.John Rose 11-4-137, K.R.Puram Thoothoor. IND-TN-15-MM4473.	Benaiah	13	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Not Appeared	18.05.2016	Not Appeared	Rs.50,000/- fine imposed on 21.06.2016. Impounding order issued by Assistant Director of Fisheries, Colachel
11	Thiru. Bibin S.R.Paul Miranda S/o.Stephen Near to Hospital, Thoothoor IND-TN-15-MM-403	King Jesus	13	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Not Appeared	18.05.2016	Not Appeared	Rs.50,000/- fine imposed on 21.06.2016. Impounding order issued by Assistant Director of Fisheries, Colachel
12	Thiru. Jelvis S/o.Dicosthan Near to Hospital, Thoothoor IND-TN-15-MM-125	Dignamol -I	15	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Not Appeared	18.05.2016	Not Appeared	Rs.50,000/- fine imposed on 21.06.2016. Impounding order issued by Assistant Director of Fisheries, Colachel
13	Thiru. Antony S/o.Joseph 111-7-28, Punitha Thomas Nagar, Thoothoor. TN2/FV/01675/13	Carmel Matha	13	11.12.2014	Diego Garcia	14.03.2015	15.04.2016	Not Appeared	18.05.2016	Not Appeared	Rs.50,000/- fine imposed on 21.06.2016. Impounding order issued by Assistant Director of Fisheries, Colachel

Note : ce qui suit est la traduction d'un document en Anglais reçu par le Secrétariat. Pour plus de détails, se reporter à l'original.

Par télécopie/courrier prioritaire/courriel

F.No.27016/09/2015-Fy(IC)
Government of India
Ministry of Agriculture and Farmers' Welfare
Department of Animal Husbandry, Dairying & Fisheries

Krishi Bhawan, New Delhi
Le 24 août 2016

A

Secrétaire exécutif
Commission des thons de l'océan Indien (CTOI)
Secrétariat de la CTOI, Le Chantier Mall (2^e étage)
PO Box 1011, Victoria, Mahé – SEYCHELLES
Courriel : secretariat@iotc.org
Télécopie : +248 224 364

Objet : Inscription des navires indiens sur la Liste INN de la CTOI – Rapport sur les mesures prises – reg.

Monsieur,

Je suis chargé de vous contacter au sujet de la 20^e session de la Commission des thons de l'océan Indien, qui s'est tenue à La Réunion, France, du 23 au 27 mai 2016. La Commission est convenu de maintenir les 15 navires suivants sur la Liste provisoire des navires INN de la CTOI, conformément à la Résolution 11/03 paragr. 14 :

1. BENAI AH
2. BOSIN
3. CARMAL MATHA
4. DIGNAMOL I
5. DIGNAMOL II
6. GREESHMA 1
7. KING JESUS
8. ST MARY'S NO.1
9. ST MARY'S NO.2
10. BEO HINGIS
11. JOSHVA
12. JOSHVA NO.1
13. SACRED HEART
14. VACHANAM
15. WISDOM

2. Nous informons donc la Commission que notre Département s'est occupé de ce problème via l'autorité concernée, à savoir le gouvernement du Tamil Nadu, qui été chargée de prendre les mesures nécessaires à l'encontre des propriétaires/opérateurs desdits navires de pêche, et de rendre compte des mesures prises à l'égard de ces navires dans un rapport.

3. Le gouvernement du Tamil Nadu, dans sa lettre n° 1079/FS-6/2015 datée du 24/08/2016, nous a désormais informés des mesures qu'il a prises à l'encontre des treize navires de pêche suivants, immatriculés dans l'Etat du Tamil Nadu :

1. BENAI AH
2. BOSIN
3. CARMAL MATHA
4. DIGNAMOL I
5. DIGNAMOL II
6. GREESHMA 1
7. KING JESUS
8. ST MARY'S NO.1
9. ST MARY'S NO.2
10. JOSHVA
11. JOSHVA NO.1
12. SACRED HEART13. WISDOM

4. Selon le Rapport sur les mesures prises à l'encontre des treize navires de pêche ci-dessus, le gouvernement du Tamil Nadu a également indiqué que le Fonctionnaire habilité/Directeur adjoint des pêches de Colachel a porté plainte, en vertu des *sections 5 et 6 – sous-sections 6 (X) et 6 (XII) de la Loi de 1983 du Tamil Nadu réglementant la pêche marine*, contre les propriétaires des navires qui avaient pratiqué la pêche dans la région du BIOT, et a recommandé au Spécialiste du règlement des litiges/Directeur adjoint des pêches de Kanyakumari de faire de même afin de poursuivre l'enquête et de promulguer les ordonnances appropriées.

5. Par la suite, le Spécialiste du règlement des litiges/Directeur adjoint des pêches de Kanyakumari a mené une enquête sur les propriétaires des treize navires en question et a infligé une amende d'un montant de 15 000 INR aux propriétaires de sept navires, de 30 000 INR à un propriétaire, et de 50 000 INR à cinq propriétaires. Conformément aux ordonnances promulguées par le Spécialiste du règlement des litiges/Directeur adjoint des pêches de Kanyakumari, sept propriétaires de navires ont réglé l'amende, qui a été versée sur le compte du gouvernement.

6. Les six propriétaires restants ne se sont pas présentés à l'enquête personnelle et n'ont pas réglé l'amende infligée par le Spécialiste du règlement des litiges/Directeur adjoint des pêches de Kanyakumari. Le Fonctionnaire habilité/Directeur adjoint des pêches de Colachel a promulgué des ordonnances de saisie de ces six navires, dont les propriétaires n'ont pas réglé l'amende à ce jour. Par ailleurs, en cas de récidive, d'autres mesures seraient appliquées, telles que la suspension des licences de pêche et l'annulation de l'immatriculation des navires.

7. Un relevé détaillant les mesures prises à l'encontre des treize navires de pêche en question est joint à ce courrier. De plus, le gouvernement du Tamil Nadu a mené une campagne de sensibilisation auprès des pêcheurs locaux, les incitant à ne pas s'adonner à ce type d'activités de pêche, qui s'apparentent à de la pêche INN.

8. En ce qui concerne les deux navires restants, à savoir BEO HINGIS et VACHANAM, qui sont immatriculés par le gouvernement du Kerala et l'Autorité de développement de l'exportation des produits marins (MPEDA), respectivement, nous avons demandé aux deux autorités concernées de prendre des mesures punitives strictes à l'encontre de ces deux navires, conformément aux dispositions légales en vigueur. Le Rapport sur les mesures prises à l'encontre de ces deux navires sera soumis à la CTOI en temps voulu, dès sa réception de la part des autorités concernées.

9. Nous tenons à préciser à nouveau que l'Inde s'oppose fortement à toute forme de pêche INN et s'engage à prendre des mesures punitives à l'encontre des navires en infraction et de leurs opérateurs,

ainsi que toute mesure préventive permettant de décourager les activités de pêche INN au sein de sa juridiction et au-delà. Ainsi, il a été demandé aux autorités concernées de prendre toute mesure punitive appropriée à l'encontre de tout navire de pêche pratiquant des activités de pêche INN.

10. Quant aux navires indiens inscrits sur la Liste provisoire des navires INN, nous observons que ce ne sont pas des navires industriels de grande taille mais de taille intermédiaire (environ 15 m LHT). De plus, il ne s'agit pas de navires dédiés à une ressource spécifique ou capables de cibler de manière commerciale des thons ou espèces apparentées sous mandat de gestion de la CTOI. Toutefois, ces navires ne sont ni autorisés ni encouragés par l'Inde à pêcher dans les eaux du BIOT ou dans toute eau située hors de sa juridiction nationale.

11. Au vu du Rapport sur les mesures prises ci-dessus, nous demandons à la CTOI d'envisager de retirer de la Liste INN provisoire les 15 navires de pêche susmentionnés.

Veillez agréer, Monsieur, mes salutations distinguées.

(I.A. Siddiqui)
Commissaire adjoint (pêche)

Copie à :

1. Secrétaire principal (pêche), (Shri Gagandeep Singh Bedi), gouvernement du Tamil Nadu, *Department of Animal Husbandry, Dairying & Fisheries*, Secrétariat, Chennai- 600 009 (Télécopie : 044-25672937)
2. Commissaire aux pêches, (Dr Smt. Beela Rajesh), Département des pêches, gouvernement du Tamil Nadu, immeuble administratif, Teynampet, Chennai-600006 (Télécopie : 044-243335585/24320791), courriel : tnfisheries@nic.in, coffisheries@gmail.com
3. Secrétaire conjoint (EPMP), (Shri Santosh Sarangi), Ministère du commerce, Département du commerce, salle n° 241, Udyog Bhawan, New Delhi. Téléphone : 23061818
4. Secrétaire conjoint (IOR), (Mme Renu Pall), Ministère des affaires étrangères, South Block, New Delhi. Télécopie : 011-23014717

MESURES PRISES À L'ENCONTRE DES NAVIRES DE PÊCHE MÉCANISÉS AYANT PRATiqué DES ACTIVITÉS DE PÊCHE ILLICITES DANS LES EAUX DU BIOT

N° S.	Nom du propriétaire du navire et n° d'immatriculation	Nom du navire	Nombre de membres d'équipage	Date de l'événement	Lieu de l'événement	Date de la plainte déposée par le DAP de Colachel	Date de promulgation de la 1 ^{re} convocation	Présence à la 1 ^{re} convocation	Date de promulgation de la 2 ^{de} convocation	Présence à la 2 ^{de} convocation	Remarques
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12
1	Thiru. Dicothan S/o.Mariyanipillai Punitha Thamos Street, Colachel TN2-FV-01662/2013	Dignamol II	12	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement
2	Thiru. Titus S/o.Kastheen Thoothoorchinnathurai. IND-TN-15-MM-155	Greeshma	14	12/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement
3	Thiru. Peter S/o.Antonyadimai Punitha Thomas Nagar, Thoothoor. TN/15/MFB/597	St.Mary's II	13	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement
4	Thiru. Peter S/o.Antonyadimai Punitha Thomas Nagar, Thoothoor. TN2/FV/01644/12	St.Mary's I	17	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement
5	Thiru. Titus S/o.Sesaiyan Thoothoor IND-TN-15-MM-4086	Bosin	10	15/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement
6	Thiru. Selvathason S/o.Rajappan 16/46 A, Kalingarajapuram, Thoothoor IND-TN-15-MM-4598 TN2/FV/00353/07	Joshva I	12	11/05/2015	Diego Garcia	09/06/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement

7	Thiru. Selvathason S/o.Rajappan 16/46 A, Kalingarajapuram, Thoothoor	Joshva		11/05/2015	Diego Garcia	09/06/2015	15/04/2016	Présent	-	-	15 000 Rs / amende infligée et montant versé sur le compte du gouvernement
8	Thiru. Lawrance S/o.Vincent Eraviputhenthurai IND-TN-15-MM-395	Wisdom	12	09/10/2015	Diego Garcia	29/12/2015	15/04/2016	Absent	18/05/2016	Présent le 21/06/2016	30 000 Rs / amende infligée le 21/06/2016. Ordonnance de saisie promulguée par le Directeur adjoint des pêches de Colachel
9	Thiru. Metlan S/o.Paniadimai St.Joseph Colony, Eraviputhenthurai IND-TN-15-MM-4874	Sacred Heart	11	09/10/2015	Diego Garcia	29/12/2015	15/04/2016	Absent	18/05/2016	Absent	50 000 Rs / amende infligée le 21/06/2016. Ordonnance de saisie promulguée par le Directeur adjoint des pêches de Colachel
10	Thiru. Raju S/o.John Rose 11-4-137, K.R.Puram Thoothoor. IND-TN-15-MM4473.	Benaiah	13	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Absent	18/05/2016	Absent	50 000 Rs / amende infligée le 21/06/2016. Ordonnance de saisie promulguée par le Directeur adjoint des pêches de Colachel
11	Thiru. Bibin S.R.Paul Miranda S/o.Stephen Near to Hospital, Thoothoor IND-TN-15-MM-403	King Jesus	13	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Absent	18/05/2016	Absent	50 000 Rs / amende infligée le 21/06/2016. Ordonnance de saisie promulguée par le Directeur adjoint des pêches de Colachel
12	Thiru. Jelvis S/o.Dicosthan Near to Hospital, Thoothoor IND-TN-15-MM-125	Dignamol I	15	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Absent	18/05/2016	Absent	50 000 Rs / amende infligée le 21/06/2016. Ordonnance de saisie promulguée par le Directeur adjoint des pêches de Colachel
13	Thiru. Antony S/o.Joseph 111-7-28, Punitha Thomas Nagar, Thoothoor. TN2/FV/01675/13	Carmel Matha	13	11/12/2014	Diego Garcia	14/03/2015	15/04/2016	Absent	18/05/2016	Absent	50 000 Rs / amende infligée le 21/06/2016. Ordonnance de saisie promulguée par le Directeur adjoint des pêches de Colachel